
                                                             Protokół 
            I Sesji Rady Gminy Sadlinki odbytej w dniu 27 listopada 2006 roku. 
Mirosław Zdankiewicz-przewodnicz�cy rady poprzedniej kadencji poinformował radnych, i� 
jemu przypadł zaszczyt zwołania I sesji Rady Gminy Sadlinki w kadencji 2006-2010r. 
Ad.1 
Otwarcia  Sesji o godz.10oo dokonała najstarsza wiekiem radna El�bieta Pazdan, która 
przywitała wójta, radnych i zaproszonych go�ci. 
Stwierdziła prawomocno�� obrad, gdy� w sesji uczestniczy 14 radnych. 
Ad.2 
Przed przyst�pieniem do �lubowania radna El�bieta Pazdan wspólnie z radnym Zenonem 
Krajewskim wr��zyli wi�zank� kwiatów Pani El�biecie Krajewskiej –Wójtowi Gminy 
wybranemu w wyborach bezpo�rednich na III kadencj� z wynikiem 71,4%, składaj�c 
najlepsze �yczenia. 
Wójt Gminy podzi�kowała za �yczenia i  pogratulowała radnym   wyboru do Rady Gminy. 
Radna El�bieta Pazdan przedstawiła zasady przeprowadzenia �lubowania radnych. Odczytała 
tekst �lubowania „ Wierny Konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, �lubuj� uroczy�cie 
obowi�zki radnego sprawowa� godnie, rzetelnie i uczciwie, maj�c na wzgl�dzie dobro mojej 
gminy i jej mieszka�ców”. �lubowanie odbywa si� w ten sposób, �e po odczytaniu roty 
wywołani kolejno radni powstaj� i wypowiadaj� słowo „�lubuj�”. �lubowanie mo�e by� 
zło�one z dodaniem zdania:”Tak mi dopomó� Bóg”. Kolejno wyczytani radni wypowiedzieli 
słowo „�lubuj�”. Niektórzy z radnych dodali słowo”Tak mi dopomó� Bóg”. W trakcie 
�lubowania na obrady przybył radny Wiesław Wi�niewski, który równie� zło�ył �lubowanie. 
Ad.3 
El�bieta Pazdan przedstawiła porz�dek obrad: 
1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocno�ci obrad. 
2. �lubowanie radnych. 
3. Przedstawienie porz�dku obrad. 
4. Wybór Przewodnicz�cego Rady Gminy: 
1/ zgłaszanie kandydatów na funkcj� Przewodnicz�cego Rady Gminy, 
2/ powołanie Komisji Skrutacyjnej, 
3/ ustalenie sposobu głosowania, 
4/ przeprowadzenie głosowania, 
5/ ogłoszenie wyników wyborów przez komisj� skrutacyjn�, 
6/ podj�cie uchwały stwierdzaj�cej wybór przewodnicz�cego. 
5. Przej�cie prowadzenia obrad przez wybranego przewodnicz�cego. 
6. Wybory Zast�pców Przewodnicz�cego Rady Gminy: 
1/ zgłaszanie kandydatów, 
2/ powołanie Komisji Skrutacyjnej, 
3/ ustalenie sposobu głosowania, 
4/ przeprowadzenie głosowania, 
5/ ogłoszenie wyników wyborów przez komisj� skrutacyjn�, 
6/ podj�cie uchwały w sprawie wyboru Zast�pców Przewodnicz�cego Rady Gminy Sadlinki. 
7. Podj�cie uchwały w sprawie powołania komisji stałych. 
8. Podj�cie uchwały w sprawie zmian bud�etu Gminy Sadlinki na 2006 rok. 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10.Wolne wnioski. 
11.Zamkni�cie obrad I sesji Rady Gminy. 
Porz�dek obrad został przyj�ty jednogło�nie. 
Ad.4 
2/Zgłoszono nast�puj�cych kandydatów do Komisji Skrutacyjnej: 
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- Le�kiewicz Andrzej 
- Wi�niewski Wiesław 
- Krzemie� Bolesław- przewodnicz�cy 
Radni wyrazili zgod� na prac� w Komisji, radni przegłosowali jej skład. 
1/ zgłoszono nast�puj�cych kandydatów na funkcj� przewodnicz�cego: 
    Piskor Jan 
    Zdankiewicz Mirosław 
Zamkni�to list� kandydatów. 
Kandydaci wyrazili zgod�.Wszyscy radni dokonali własnej,krótkiej , prezentacji. 
M.Gerke wpisała w/w nazwiska na kartach do  głosowania i przekazała Komisji Skrutacyjnej. 
3/ Ustalono  aby postawi� krzy�yk obok nazwiska wybranego kandydata lub skre�li� 1 
nazwisko, pozostawiaj�c nazwisko wybranego kandydata. 
4/ przeprowadzono tajne głosowanie, 
5/ przewodnicz�cy Komisji Skrutacyjnej radny Krzemie� Bolesław odczytał protokół 
posiedzenia komisji w sprawie wyboru Przewodnicz�cego Rady Gminy. Ogłosił,i� 
Przewodnicz�cym Rady Gminy Sadlinki wybrany został Jan Piskor, który otrzymał 8 
głosów.Drugi kandydat radny Mirosław Zdankiewicz otrzymał 4 głosy, 3 głosy niewa�ne. 
Prowadz�ca obrady E.Pazdan odczytała uchwał� Nr I/1/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 27 
listopada 2006 roku w sprawie wyboru Przewodnicz�cego Rady Gminy Sadlinki. 
Wr�czono Janowi Piskorowi wi�zank� kwiatów, natomiast radni zło�yli wybranemu 
przewodnicz�cemu gratulacje. 
Nowo wybrany przewodnicz�cy Jan Piskor  podzi�kował za wybór stwierdzaj�c, �e nie 
bardzo zasługuje na pełnienie tej funkcji Je�li nie b�dzie spełniał oczekiwa�, wówczas radni 
wybior� innego przewodnicz�cego, nikt nie jest przywi�zany. Jest to kredyt zaufania. 
Problemy s� trudne m.in. ze szkołami, słu�b� zdrowia. 
Ad.6 Po przerwie w obradach prowadzenie obrad przej�ł Jan Piskor.  
1/ zgłoszono nast�puj�cych kandydatów na Zast�pców Przewodnicz�cego Rady Gminy: 
    - Grzyb Mirosław 
    - Krajewski Zenon 
    - Januszewski Sławomir 
    Kandydaci wyrazili zgod�. 
    - Zdankiewicz Mirosław nie wyraził zgody. 
Radni przegłosowali zamkni�cie listy. 
2/ powołano Komisj� Skrutacyjn� w składzie: 
    -Wi�niewski Wiesław-przewodnicz�cy 
    -Krzemie� Bolesław 
    -Le�kiewicz Andrzej 
Kandydaci wyrazili zgod� na prac� w komisji. 
Radni przegłosowali jednogło�nie skład komisji. 
M.Gerke wpisała nazwiska w/w kandydatów na kartach do głosowania , po czym przekazała 
karty Komisji Skrutacyjnej. 
3/ Ustalono aby skre�li� 1 kandydata na karcie do głosowania. 
4/ Przeprowadzono tajne głosowanie. 
5/ Przewodnicz�cy Komisji Skrutacyjnej Bolesław Krzemie� odczytał protokół posiedzenia 
Komisji Skrutacyjnej w sprawie wyboru Zast�pców Przewodnicz�cego Rady Gminy Sadlinki. 
Zast�pcami Przewodnicz�cego Rady Gminy wybrani zostali radni : Grzyb Mirosław -12 
głosów i Krajewski Zenon 12 głosów.  
Radny Sławomir Januszewski otrzymał 6 głosów. 
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Przewodnicz�cy Rady Jan Piskor odczytał uchwał� Nr I/2/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 
27 listopada 2006 roku w sprawie wyboru Zast�pców Przewodnicz�cego Rady Gminy 
Sadlinki. 
Ad.7 
Przewodnicz�cy Rady Gminy Jan Piskor przedstawił wykaz 5 Komisji stałych Rady Gminy, 
które działały w poprzedniej kadencji.  
M.Zdankiewicz zgłasza wniosek aby spo�ród 1 Komisji Rozwoju Rolnictwa i Gospodarki 
�ywno�ciowej, Ochrony �rodowiska, Ładu i Porz�dku Publicznego utworzy� 2 o nazwie: 
1/ Komisja Rozwoju Rolnictwa i Gospodarki �ywno�ciowej, 
2/ Komisja Ochrony �rodowiska, Ładu i Porz�dku Publicznego. 
Proponuje równie� aby Komisj� Bud�etowo Organizacyjn� poł�czy� z Komisj� Rozwoju 
Gospodarczego, Rzemiosła, Usług, Handlu i Przeciwdziałania Bezrobociu. 
A.Le�kiewicz uwa�a, �e nie mo�na ł�czy� w/w komisji i proponuje powoła� 6 komisji. 
Za podj�ciem uchwały Nr I/3/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 27 listopada 2006r. 
powołuj�cej  6 komisji głosowało 13 radnych, 1 radny głosował przeciw, 1 radny wstrzymał 
si� od głosowania. 
Przewodnicz�cy Rady zaproponował aby w skład Komisji Rewizyjnej weszły 3 osoby, jak 
równie� wpisywanie si� radnych  do komisji, w których chcieliby pracowa�. Lista powinna 
by� sporz�dzona do nast�pnej sesji. 
Ad.8 
Skarbnik Gabriela Podgórska przedstawiła zmiany w bud�ecie po stronie dochodów i 
wydatków Radni nie wnie�li uwag. 
Po przedstawieniu zmian w bud�ecie przez skarbnika , przewodnicz�cy odczytał uchwał� Nr 
I/4/2006 Rady Gminy Sadlinki z dnia 27 listopada 2006r w sprawie zmian bud�etu Gminy 
Sadlinki na 2006r, która została przegłosowana przez 15 radnych . 
Ad.9 
E.Pazdan wyst�piła o zwoływanie wspólnych posiedze� komisji po godzinie 13oo. 
D.Koralewska bardzo prosi aby sesje odbywały si� w godzinach popołudniowych , około 
godz.14oo. Jest to pewien problem organizacyjny dla osób pracuj�cych. Odpowiedzialno�� jest 
bardzo du�a i nie chciałaby aby udział w posiedzeniach nie odbywał si� kosztem pracy w 
szkole. 
Aleksander Zorena  jako jedyny reprezentant w Radzie Powiatu zadeklarował wol� 
współpracy z samorz�dem Gminy w najbli�szej kadencji. Nie stawia �adnych warunków. 
Nawi�zał  do Funduszu Ochrony �rodowiska, który zdaniem radnego powinien by� dzielony 
sprawiedliwie. Jest apolityczny. Praca dla Gminy Sadlinki jest najwa�niejsza. B�dzie 
przekazywał informacje z działa� Rady Powiatu. 
Przewodnicz�cy Rady Jan Piskor nawi�zuj�c do propozycji popołudniowego zwoływania 
sesji  ma w�tpliwo�ci , czy zaproszeni go�cie np.z Malborka, Gda�ska b�d� w stanie przyby� 
na godz.16oo. Jednak mo�e si� to odbywa� w zaproponowanych godzinach. 
A.Le�kiewicz pyta jak pracownicy UG b�d� musieli pracowa�, bra� udział w sesjach po 
godzinach pracy. 
E.Pazdan przypomina, i� posiedzenia Komisji O�wiaty, Kultury, Ochrony Zdrowia i Spraw 
Socjalnych odbywały si� po godz.13oo. 
D.Koralewska jest radn� pierwsz� kadencj� i nie wie na ile sesji zapraszani s� go�cie. Uwa�a, 
�e go�cie mog� si� dostosowa�, a pracownicy mog� przyj�� np.o godz.10oo do pracy i bra� 
udział w sesjach. 
B.Krzemie� zwrócił si� do p.Koralewskiej, która chciałaby aby wszystko kr�ciło si� wokół 
Pani. Petenci przyjd� do UG i nie b�dzie pracownika do godz.10oo. 
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M.Paliwoda wyja�niła, �e głos kole�anki to propozycja, a zaraz s� emocje. P.Krajewski te� 
si� przychylił aby sesje zwoływa� w godzinach popołudniowych. Sytuacja jest mo�liwa. 
M.Grzyb uwa�a, �e pracownicy b�d� musieli by� długo w pracy, o godz.13oo za pó	no, gdy� 
do 17oopracownicy nie b�d� czeka�. 
P.�yła  stawia wniosek aby sesje odbywały si� o godz.10oo,  natomiast posiedzenia komisji 
mog� rozpoczyna� si� w godzinach pó	niejszych. 
W.Wi�niewski stawia wniosek aby interpelecje  umieszczane były na pocz�tku porz�dku 
obrad. Proponuje zaproszenie przedstawiciela Starostwa Powiatowego w temacie dróg. Droga 
powiatowa w Olszanicy jest zła. 
P.Chudy w sprawie okosze� rowów, utrzymania kanału Palemona. 
M.Zdankiewicz zabrał głos w sprawie wysypiska w Karpinach, gdzie policja powinna 
pilnowa� porz�dku. 
Wójt wyja�niła, �e były kontrole wysypiska, które nie spełniało wymogów. Wydano 
pieni�dze, b�dzie monitoring. Poprzednia decyzja nakazuj�ca zamkni�cie wysypiska była 
niezgodna z przepisami i procedura zwi�zana z zamkni�ciem wysypiska przedłu�yła si� do 1 
stycznia 2007r. 
Nieczysto�ci b�d� wywo�one przez Spółdzielni� HU w Nebrowie W. do zakładu w 
Zakurzewie ze wzgl�du na ni�sze ceny.  Po zamkni�ciu wysypiska nie od razu b�dzie 
porz�dek, mieszka�cy b�d� przywozi� z przyzwyczajenia. B�dzie rozmawiała z 
komendantem o wzmo�eniu kontroli policji. Zgodnie z obowi�zuj�cym planem , wszyscy 
wła�ciciele nieruchomo�ci powinni posiada� pojemniki na odpady. Jest mo�liwo�� powołania 
komisji do kontrolowania tego stanu. 
Z.Krajewski uwa�a, �e aby kara�, najpierw musz� by� ogłoszenia dla mieszka�ców o 
planowanym zamkni�ciu wysypiska. Pojemniki-komisja du�o si� napracowała, ale nie 
zako�czono tych prac. 
Przewodnicz�cy Rady poinformował, �e kontrol� zajmuje si� Agencja Modernizacji, nie tylko 
Komisja Ochrony �rodowiska.  Pojemnik musi sta� . 
Wr�czył radnym projekt bud�etu na 2007r. 
Wójt wyja�niła, �e jest to prowizorium bud�etowe. To specyficzny okres, kiedy zako�czyła 
si� kadencja rady. Prowizorium przesłano do RIO, rada nie pracowała. Zgodnie z WPI musz� 
by� pewne inwestycje. B�dzie inny bud�et, b�dziemy starali si� opracowa� jak najszybciej. 
Do prowizorium bud�etowego nie musi by� podj�ta uchwała, lecz jest obowi�zek 
dostarczenia radnym. 
Na wniosek przewodnicz�cego, Komendant Gminny OSP Berent Sławomir poinformował, �e 
25.11.2006r odbyło si� posiedzenie Powiatowego Zarz�du OSP. Przewodnicz�cym został 
Ryszard Mówi�ski, z-c� Leszek Szczepa�ski, Mieczysław Warczak oraz przedstawiciel 
reprezentuj�cy Prabuty. Z gminy Sadlinki wszedł p. Henryk Bali�ski. 
W ramach otrzymanej dotacji zostanie zakupionych 6 mundurów dla OSP. 
Przewodnicz�cy Rady liczy na współprac� z Komendantem Gminnym OSP. 
Zwrócił si� do radnych o przegłosowanie godziny zwoływania wspólnych posiedze� komisji 
o godz.14oo.. Za w/w godzin� głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał sie od głosowania, 
głosów przeciwnych nie było. 
Ad.10 
Przewodnicz�cy Rady wr�czył radnym druki o�wiadcze� maj�tkowych ,celem wypełnienia w 
terminie 1 miesi�ca od dnia zło�enia �lubowania. 
Zwrócił si� do radnych o zaproponowanie wysoko�ci diet dla radnych. 
Ad.11 
W trakcie zamykania obrad sesji., radny Stanisław Surma zwrócił si� z pytaniem w sprawie 
przygotowania do zimy-zimowego utrzymania dróg, 
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Odpowiedzi udzielił przewodnicz�cy. 
Wójt uwa�a, �e du�� rol� odgrywaj� rolnicy, ale przy głównych drogach od�nie�a Urz�d 
Gminy. To jest jedna z głównych dróg, trzeba dzwoni� w sytuacjach kiedy istnieje 
konieczno�� od�nie�enia. Mamy ograniczon� ilo�� �rodków na ten cel. Od�nie�a na zlecenie 
Spółdzielnia Handlowo Usługowa w Nebrowie Wielkim oraz p.Henclik w minimalnym 
zakresie, aby były jak najmniejsze koszty.  
S.Surma  informuje o złym stanie drogi w Białkach/w górach/, spotka si� z mieszka�cami. 
Wójt dodała, �e obiecywa� nie mo�na du�o, gdy� trzeba racjonalnie gospodarowa� �rodkami. 
Jednak do drogi w Białkach wrócimy. 
Przewodnicz�cy Rady zamkn�ł obrady I Sesji Rady Gminy Sadlinki o godz. 1150. 
 
                                                                                                         Przewodnicz�cy Rady 
                                                                                                                  Jan Piskor 
 
Protok.M.Gerke 


